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Από το υπ’αριθ 6/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.142/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 

Εγκριση υλοτόμησης  ενός δένδρου πλατάνου 
που φύεται στην πλ. Μαυρομιχάλη (περιοχή 
«Παπάκια» 

 
       Σήμερα  23 Mαρτίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 19-3-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών 
βρέθηκαν παρόντα 19 μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                        Παρόντες  Πάρεδροι 

1. Ι. Κουρουζίδης Κ.  Ασλάνογλου  
2. Μ. Ποτουρίδης Α. Μαρκούλης  
3. Κ. Κόλβατζης E. Σοφιανίδης  
4. Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου  
5. Α. Δελαβερίδης B. Tσίλης  
6. Δ. Αδάμου Γ. Χιονίδης  
7. Θ. Τέτος    
8. Ε. Λελεκάκης   Απόντες Πάρεδροι 

   9. Κ. Πουλασουχίδης   Γ. Μπαλτζής 
 10. Π. Καρασαββίδου   Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Κ.      Γκαβαϊσές   Θ. Δεμερτζής 
12. Α. Καραντουμάνης    
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 140/98  
14. Ε. Παναγιωτίδης  απόφασης  προσήλθε ο   κ. Δ. Αδάμου. 
15. Ο. Σιδηρόπουλος      Κατά τη   συζήτηση   της   υπ’ αριθ.  142/98   απόφασης 
16. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα προσήλθε  ο   κ.  Π.  Αγαθαγγελίδης & αποχώρησαν οι κ. κ 
17. Δ. Ζαμάνης Δ. Ζαμάνης & Π. Αγαθαγγελίδης. 
18. Μ. Αδαλόγλου       Κατά   τη  συζήτηση  της υπ΄  αριθ. 144/98    απόφασης 
19. Π. Αγαθαγγελίδης προσήλθε ο κ. Κόλβατζης . 

        Κατά  τη   συζήτηση   της   υπ΄ αριθ.  152/98  απόφασης 
   αποχώρησαν  οι κ.κ. Π.Καρασαββίδου & Ο. Σιδηρόπουλος. 
    

 



 Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του Συμβουλίου το από 11-3-98 εισηγητικό 
σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών κ. Κων/νου Γκαβαϊσέ, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι στην πλατεία Μαυρομιχάλη («Παπάκια») και επί του 
κρασπέδου, υπάρχει  υπέργηρος πλάτανος, που κρίνεται επικίνδυνος για πτώση. 
 Με την συνημμένη αίτησή του, ο κ. Γεώργιος Δαμιανίδης ζητά την κοπή του 
συγκεκριμένου πλατάνου, γιατί κατά την πιθανή πτώση του θα προκληθούν 
ανεπανόρθωτες ζημίες στην κατοικία του, που βρίσκεται μέσα στην ακτίνα πτώσης 
του εν λόγω πλατάνου (οδό Ν.Ιωνίας, αρ.1). 
 Το Δασαρχείο  Βέροιας, με το υπ’ αριθ. 2984/97 έγγραφό του πληροφορεί τον 
Δήμο μας ότι ο πλάτανος είναι πράγματι υπέργηρος, ότι παρουσιάζει σημεία 
ξήρανσης στους κλάδους και  στον κορμό, σημεία σήψης στην βάση του κορμού κι 
επομένως εγκυμονεί κινδύνους καταστροφής στις παρακείμενες οικοδομές και στους 
διερχόμενους πολίτες και αυτοκίνητα. 
 Υστερα από τα  παραπάνω,  παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ 
αποφασίσει για την  υλοτόμηση του συγκεκριμένου πλάτανου. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει  σχετικά. 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος :Εκτός  από το θέμα για υλοτόμηση πλατάνου  
στην περιοχή παπάκια υπάρχει υπάρχει και  το θέμα της υλοτόμησης πλατάνου που 
βρίσκεται στην αυλή του 3ου και 14ου Δημ. Σχολείου. Υπάρχει έγγραφο του 
Δασαρχείου   για το θέμα αυτό με το οποίο συμφωνεί για την υλοτόμηση αυτού του 
πλατάνου. 
 Θέλετε να μας πείτε περισσότερα κ. Ποτουρίδη; 

Ποτουρίδης : Τα  θέματα  έρχονται ύστερα από αιτήματα ενός δημότη και του 
δ/ντή του 14ου Δημ. Σχολείου. Ο πλάτανος στην περιοχή παπάκια είναι επικίνδυνος 
και για τους περαστικούς αλλά και για την οικία του αιτούντα δημότη. Ο πλάτανος 
των δημ. σχολείων 3ου και 14ου , ύστερα από τα έργα που έχουν γίνει στα όρια των 
σχολείων, έχει καταστραφεί το ριζικό του σύστημα και κρίνεται επικίνδυνος να πέσει. 

Για τα θέματα αυτά παραβρίσκεται και ο υπάλληλος του Δήμου Α. 
Ορφανίδης-δασολόγος ο οποίος μπορεί να σας δώσει περισσότερες πληροφορίες. Αν 
θέλετε κ. πρόεδρε του δίνεται το λόγο. 

Προεδρεύων  αντιπρόεδρος :Ορίστε κ. Ορφανίδη, σας ακούμε. 
 Ορφανίδης, υπάλληλος Δήμου :Για τον πρώτο πλάτανο έχω να σας πω ότι 
είναι γέρικος και είναι επικίνδυνος να πέσει. Οι περίοικοι ζητούν εδώ  και 3-4 χρόνια 
με αιτήσεις τους να κοπεί. Είναι επικίνδυνο να πέσει σε περαστικούς και σε γειτονικά 
σπίτια. 
 Ο δεύτερος  πλάτανος είναι ζωντανός αλλά κινδυνεύει να πέσει επειδή  
καταστράφηκε το ριζικό του σύστημα ύστερα από  το τοιχείο που κατασκεύασε ο 
Δήμος στο όριο των σχολείων. Είναι επικίνδυνο να πέσει σε μαθητές των σχολείων 
την ώρα που αυτοί παίζουν στο διάλειμμα. 
 Παναγιωτίδης :Υπάρχει περίπτωση ο πρώτος πλάτανος αντί να κοπεί να 
κλαδευτεί για να μην υπάρχει κίνδυνος; 
 Ορφανίδης :Ο πλάτανος είναι γέρικος και μόνο ένα κλαδί του είναι ζωντανό. 
Αν κοπεί κι’ αυτό θα μείνει ο κορμός του. Δεν μπορούμε όμως να το κόψουμε διότι 
αυτό το κρατάει ζωντανό. 
 Πουλασουχίδης :Αν κοπεί υπάρχει δυνατότητα ν’ αντικατασταθεί; 
 Ορφανίδης :Φυσικά και υπάρχει. 
 Δαμιανίδης , αιτών :Ο πλάτανος είναι γέρικος και ο κορμός του είναι στεγνός. 
Το κλαδί αυτό τρέφεται από μία φλούδα 20 εκατοστών κατά μήκος του κορμού. 
Εχουν πέσει άλλες δύο φορές κλαδιά στο δρόμο. Οσο για την αντικατάστασή του 



αυτή δεν μπορεί να γίνει  διότι ο πλάτανος είναι φυτευμένος στο πεζοδρόμιο και δεν 
μπορούν να περάσουν  οι πεζοί. 
 Σιδηρόπουλος :Επειδή υπάρχει προηγούμενο με τους πλατάνους στο Πασα-
Κιόσκι δεν πείθομαι από τα λεγόμενα του κ. Ορφανίδη. Αμφισβητώ την αξιοπιστία 
του. 
 Στο σημείο αυτό οι κ.κ. Ποτουρίδης και Πουλασουχίδης διαμαρτυρήθηκαν 
προς τον κ. Σιδηρόπουλο για τους χαρακτηρισμούς του. 
 Αγαθαγγελίδης :Κε  πρόεδρε όποτε από την αντιπολίτευση λέει κάποιος τη 
γνώμη του οι κύριοι απέναντί μου (Ποτουρίδης και Πουλασουχίδης) συνεχώς τον 
διακόπτουν. 
 Ας αφήσουν τον κ. Σιδηρόπουλο να πει τη γνώμη του ακόμη κι αν 
στενοχωρούνται. 
 Πουλασουχίδης :Σας παρακαλώ κ. Αγαθαγγελίδη. 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος :Κε Αγαθαγγελίδη σας παρακαλώ.  
 Στο σημείο αυτό ο κ. Αγαθαγγελίδης αποχωρώντας από την αίθουσα φώναξε 
προς το μέρος των κ.κ. Ποτουρίδη και Πουλασουχίδη «Αντε ρε φασίστες». 
 Πουλασουχίδης :Παρακαλώ κ. πρόεδρε να γραφεί στα πρακτικά. Με 
απεκάλεσε φασίστα. 
 Βαφείδης :Ο υπάλληλος έχει πάρει το λόγο και όπως γνωρίζουμε από τον 
κανονισμό λειτουργίας του ΔΣ δεν μπορεί να επανέλθει για ν’ απαντήσει στις 
κατηγορίες που του απευθύνθηκαν. 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος :Λυπάμαι για τις πράξεις του κ. Αγαθαγγελίδη. 
Ελπίζω να μην επαναληφθούν. 
 Σιδηρόπουλος :Προκειμένου να διαπιστωθεί αν όντως οι πλάτανοι είναι 
επικίνδυνοι και χρειάζεται η υλοτομία τους προτείνω να συσταθεί 3μελής επιτροπή 
από μέλη του ΔΣ τα οποία αφού κάνουν αυτοψία θ’ αποφανθούν στο συμβούλιο για 
την αναγκαιότητα ή μη κοπής αυτών των πλατάνων. 
 Πουλασουχίδης :Επί προσωπικού. Δεν μπορώ να καταλάβω τα περί φασισμού 
που εκτόξευσε ο κ. Αγαθαγγελίδης. Με έχει θίξει αυτός ο χαρακτηρισμός του 
συναδέλφου. 
 Συγνώμη κ. Σιδηρόπουλε που σας διέκοψα. 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος :Αυτό δείχνει την ανωτερότητά σας κ. συνάδελφε. 
 Κουρουζίδης :Δεν καταλαβαίνω σε τι θα χρησιμεύσει αυτή η 3μελής 
επιτροπή. Υπάρχουν έγγραφα του Δασαρχείου το οποίο συνηγορεί στην κοπή των 
πλατάνων. Δεν μπορούν να αποφανθούν οι συνάδελφοι οι οποίοι δεν έχουν τις ειδικές 
γνώσεις που έχει το Δασαρχείο. 
 Αν θέλουμε δέντρα να γίνει πρόγραμμα δενδροφύτευσης σε διάφορα σημεία 
της πόλης μας. 
 Παναγιωτίδης :Δεν συμφωνώ για την υλοτόμησή τους. Τα πλατάνια αυτά 
είναι ιστορικά κειμήλια. Συμφωνώ με τον κ. Σιδηρόπουλο. Ν’αναβληθεί το θέμα 
προκειμένου να γίνει αυτοψία από επιτροπή που θα ορίσει το ΔΣ. 
 Ποτουρίδης :Πήρα το λόγο προκειμένου να υπερασπίσω τον υπάλληλο. Θα 
μπορούσαμε, χωρίς να έρθει το θέμα στο ΔΣ, ν’ αποφασίσουμε εμείς στο Δήμο για 
την κοπή τους. Επειδή όμως υπάρχει προηγούμενο με άλλο πλατάνι στο Πασα-
Κιόσκι, για το οποίο υπήρξαν μετά την  κοπή  του διαφωνίες, γι’ αυτό έρχεται το 
θέμα στο συμβούλιο. Παρακαλώ τον κ.Σιδηρόπουλο ν’ ανακαλέσει. Ο συγκεκριμένος 
υπάλληλος δείχνει επιμέλεια στο θέμα του πρασίνου. Είναι εργατικός και χάρη σ’ 
αυτόν η πόλη μας έχει πάρει μία άλλη όψη στο θέμα αυτό. 



 Δεν νομίζω ότι θα προσθέσει τίποτα παραπάνω η επιτροπή δεδομένου επίσης 
ότι σχεδόν όλοι οι σύμβουλοι  έχουν μεγάλο φόρτο εργασίας και μία τέτοια εργασία 
θα τους επιβάρυνε περισσότερο. 
 Αν θέλουν οι σύμβουλοι μπορούμε να το αναβάλλουμε το θέμα για να 
διαπιστώσουν,  όσοι από τους συμβούλους το επιθυμούν την επικινδυνότητα αυτών 
των πλατάνων. 
 Κουρουζίδης :Δευτερολογία. Υπάρχουν οι απόψεις των ειδικών (υπηρεσίας 
και Δασαρχείου) επάνω σ΄αυτό το θέμα. Επαναλαμβάνω ότι δεν θα προσφέρει 
περισσότερα η επιτροπή. 
 Σιδηρόπουλος :Δεν επιμμένω στην πρότασή μου. Θα εκφραστώ διά της 
ψήφου μου. 
 Παναγιωτίδης :Μπορεί να μας απαντήσει ο υπάλληλος εάν αυτοί οι πλάτανοι 
είναι καταγραμμένοι στα ιστορικά κειμήλια; 
 Ορφανίδης :Όχι, δεν είναι. 
 Παναγιωτίδης :Συμφωνώ για την υλοτόμησή τους μετά από τη διαβεβαίωση 
του υπαλλήλου ότι δεν είναι κατεγραμμένοι στα ιστορικά κειμήλια. 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα για την υλοτόμηση αυτών των 
δύο πλατάνων; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Ο κ. Ο.Σιδηρόπουλος έδωσε λευκή ψήφο. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 11-3-98 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών κ. Κων/νου 
Γκαβαϊσέ. 
2.-Την από 4-9-97 αναφορά του Γεωργίου Δαμιανίδη με την οποία μας γνωρίζει ότι 
πλησίον της οικίας του που βρίσκεται στην οδό Ν. Ιωνίας  1 υπάρχει ένας γέρικος 
πλάτανος ο οποίος έχει ξεραθεί και εγκυμονεί κινδύνους στην οικία του και στους 
διερχόμενους πεζούς και αυτ/τα. 
3.-Το με αριθ. πρωτ. 2984/8-9-97 έγγραφο του Δασαρχείου Βεροίας σύμφωνα με το 
οποίο ο εν λόγω πλάτανος είναι υπέργηρος, παρουσιάζει σημάδια ξηράνσεως και 
σήψεως και ως εκ τούτου εγκυμονεί κινδύνους για τους περαστικούς και τις πλησίον 
οικοδομές. 
4.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΔΚΚ (ΠΔ 410/95) καθώς και των άρθρων 177 
(παρ. ε) του Ν.86/69 και του άρθρου 40 του Ν.1337/83. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει  την υλοτόμηση ενός δένδρου πλατάνου που φύεται στην πλ. 
Μαυρομιχάλη (περιοχή «Παπάκια» ) διότι εγκυμονεί κινδύνους για τους περαστικούς 
και τις πλησίον οικοδομές. 
 Τα προϊόντα που θα παραχθούν θα καλύψουν τις ανάγκες του Δήμου. 



 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 142/ 1998 

.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ  ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Κ. Γκαβαϊσές 

 Μ. Ποτουρίδης Α. Καραντουμάνης  
ΜΗΧΑΗΛ  ΑΔΑΛΟΓΛΟΥ Κ.  Κόλβατζης Ε. Παναγιωτίδης 

 Κ. Βαφείδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 
 Δ. Αδάμου Δ. Ζαμάνης 

Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ. Τέτος Π. Αγαθαγγελίδης 
 Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Πουλασουχίδης   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Π.  Καρασαββίδου   
     
     

 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  2-4-1998 

      Ο  Δήμαρχος   
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 


